
Zápisnica zo 8. zasadnutia OZ 28.08.2023 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu schôdze s doplnenými bodmi 

4. Obecný les – nová nájomná zmluva p.Mandela 

a. Zabezpečiť nový lesný hospodársky plán , 

b. Vypísať súťaž 

5. Žiadosť o posúdenie zámeru p. Žatkovič 

6. Sídlisko Lúčky M.Ruskov – info 

a. Určenie názvu ulice SČ a OČ 

7. Drobné stavebné práce od posledného zastupiteľstva 

a. Zákruta a odvodnenie rohu Novej a Lipovej ulice 

b. Úprava výjazdu na ihrisko v Malom Ruskove 

c. Realizácia skladových priestorov za obecným úradom- príprava plochy na betónovanie 

d. Revitalizácia cintorína 

7.d.i. Betónovanie pätiek na osvetlenie cintorína 

7.d.ii. Zrušenie starej nn prípojky na betónový stĺp 

7.d.iii. Príprava nového chodníka k domu smútku 

7.d.iv. Diskusia o priestore na kryptové alebo urnové pochovávanie 

e. Revitalizácia parku vo Veľkom Ruskove 

7.e.i. Betónovanie pätky osvetlenia stožiaru pre stromček a bustu 

7.e.ii. Návrhy na revitalizáciu parku po výrube stromov 

7.e.ii.1. Odstránenie zábradlí 

7.e.ii.2. Predloženie štúdii 

f. Drobné terénne úpravy p. Petrikom traktor bagrom v chotári obce 

7.f.i. Výpust na P1 z betónových tvárnic a výjazdy na poľné cesty 

7.f.ii. Kompostovisko- potreba úpravy 

7.f.ii.1. Zrušenie severného výjazdu 

7.f.ii.2. Skládkovanie kompostu bagrom 

g. Určenie plôch na náhradnú výsadbu stromov. 
 

8. Informácia o podaní žiadosti na súhlas na revitalizáciu porastov v toku Drahňovec správcovi 

povodia - obhliadka suchých stromov, 

8.a.i. Riešenie výjazdu na hosp. dvor v Malom Ruskove- súčinnosť s obcou 

9. Príprava na výrub chorých a odumretých stromov vo Veľkom Ruskove 

9.a.i. Na vedomie list p. Magnesovej 

9.a.ii. Určenie ceny na odpredaj dreva 

10. Realizácia projektu Alej na Lipovú ulicu 

a. Návrh na výsadbu čerešní a katalpy 

b. Parkovisko pri pohostinstve 

11. Stav realizácie vetrolamu za Novou ulicou s podporou Nadácie VSE 

a. Pripravený pozemok, 

b. Výsadba sa bude realizovať koncom septembra a začiatkom októbra 

12. Obnova dediny 2023- Zelená pre „meglisovskú cestu“- príprava na realizáciu projektu- 

a. Príprava verejného obstarávania a podkladov pre zmluvu 

b. Súčinnosť s Agroproduktom v súvislosti s vyčistením priekopy z družstva a súčinnosť pri projekte 

c. List primátorovi mesta Trebišov- ohľadom sfunkčnenia „meglisovskej“ cesty aj v k.ú. Milhostov 

13. Realizácia štúdii centra obce Nový Ruskov v súvislosti s pripravovanou rekonštrukciou cesty cez 

Veľký Ruskov- 

a. Samotné centrum 



b. Spomaľovací ostrovček (pri Dragulových) 

c. Autobusové zastávky 

14. Materská škola- info 

15. Kultúrny dom- rekonštrukcie- spoluúčasť – zmena projektu o doplnenie o fotovoltaiku 

16. Stav realizácie budovanie kanalizačnej prípojky ku KD Malý Ruskov- info 

a. Stav budovania kanalizácie v Malom Ruskove - info 

17. Informácie o dotácii na veľký traktor- info 

18. Informácia o príprave novej web stránke obce- info 

19. MAS -info 

20. Koniareň- info 

21. Internet- 

a. Predĺženie zmluvy na ďalšie dva roky- dohoda zmluvných podmienok –výber dodávateľa 

22. P. Vincejová- nájomná zmluva- pripomienkovanie 

23. Výpoveď z nájmu na obecné pozemky, ktoré sú predmetom žiadosti na PPA-poľné cesty 

24. Mostík pre peších M.Ruskov - info 

25. Detské ihrisko Rodinka M.Ruskov - info 

26. Zvýšenie príspevku na pobyt dieťaťa v MŠ 

27. Interpelácie poslancov 

28. Záver 
 

 

1.) Otvorenie 

2.) Určenie overovateľov zápisnice -  Mihuc J,  Kolesár T. Ing 

3.) Návrhy na doplnenie programu a schválenie programu schôdze 

Program schôdze bol schválený bez doplnených bodov. 

4.) Obecný les – Na prejednaní bodu „Obecný les“ sa zúčastnil aj nájomca p. Mandela, kde oboznámil 

a vysvetlil svoju činnosť a hospodárenie za 10 rokov. Pán Mandela má záujem pokračovať v nájme 
obecného lesa a žiadosť podá až keď bude vydaný lesný hospodársky plán 2023 – 2033. Po tomto 
 p. Mandela odišiel. Starosta obce informoval poslancov o žiadosti na prenájom lesa od firmy KRM 
s.r.o Sečovce. Po krátkej diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 
 

 

5.) Žiadosť o posúdenie zámeru p. Žatkoviča – Na pre jednaní bodu sa zúčastnil aj navrhovateľ        

p. Žatkovič, kde predniesol a vysvetlil prítomným poslancom svoj zámer.  Po diskusii zobrali uvedené  
na vedomie. 

                 Hneď na to poslanec M. Koreň opustil schôdzu z rodinných dôvodov. 
 

 

6.) Sídlisko Lúčky M.Ruskov – starosta obce navrhol názov Lúčna ulica. Po krátkej diskusií sa obecné 

zastupiteľstvo zhodlo na názve ulice ktorá sa bude volať Lúčna ulica. Súpisne čísla pokračujú podľa 

poradia a orientačné od čísla 1. Po krátkej diskusii dal starosta obce hlasovať. 
 

45    Navrhovate
ľ 

 Borovsk
ý 

Jurk
o 

Kolesár Kore
ň 

Leškanič Mihu
c 

Štefanko 

Zodpovedný    Za x x x - x x x 
Termín.    proti    -    
Podpis 
starostu 

   Zdrža
l sa 

   -    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje názov Lúčna ulica. Pokračovať sa bude v poradí súpisných čísiel a orientačných čísiel od 
čísla jeden. 

 

 



7. Drobné stavebné práce od posledného zastupiteľstva – starosta obce informoval poslancov 

o dokončení prác. 

a.7.a. zákruta na ulici Nová a Lipová je dokončená, je  tam potrebné naviesť ešte zeminu na 

úpravu pozemku. Na strane okolo p. Pavlíka prečistiť krajnicu. 

a.7.b. Úprava vjazdu na detské ihrisko v Malom Ruskove dokončené, aj tam je potrebné 

naviesť   zeminu na úpravu pozemku. 

a.7.c. Realizácia skladových priestorov za obecným úradom,  treba dobetónovať plochu 

a nainštalovať oplotenie s bránou. 

a.7.d. Revitalizácia cintorína v Novom Ruskove 

a.7.d.I. Na cintoríne sú zabetónované pätky na stožiare. Je potrebná ešte osadiť stožiare 

a svietidlá. 

a.7.d.II. Zrušenie starej NN prípojky na betónový stĺp pri plote na cintoríne. Kábel je 

odstránený. 

a.7.d.III. Vzhľadom na to, že pôvodný chodník od parkoviska na cintorín má už svoje 

roky a rozpadáva sa, je potrebné urobiť nový chodník o šírke 1,5 metra, s 
napojením priamo pred dom smútku. V chodníku bude zabezpečené obmedzenie 

prechodu motorovým vozidlám. 

a.7.d.IV. Priestor pre kryptové alebo urnové pochovávanie - je potrebné pripraviť 

zámer, vytýčiť priestor na cintoríne a zistiť, či bude záujem o takéto 
pochovávanie. 
 

a.7.e. Revitalizácia parku vo Veľkom Ruskove. 

a.7.e.I. V parku je betónová pätka pre osadenie stožiara, kde bude napájane osvetlenie 
busty a stromčeka. 

a.7.e.II. Návrh na revitalizáciu parku po výrube stromov, aby sa park trochu oživil - 

bude potrebné odstrániť staré hrdzavé zábradlie a pripraviť na predloženie 

štúdiu. 
 

a.7.f.   Drobné terénne úpravy traktor-bagrom. 

a.7.f.I. Upravil sa výpust na P1 z betónových tvárnic a výjazdy na poľné cesty. 

a.7.f.II. V kompostovisku boli vykonané úpravy pre kompostovanie. Potrebné je rozšíriť 
vstup z južnej strany, lebo je úzky pre manipulačnú techniku a severný vstup 

zrušiť z dôvodu, že sa tam nedostane žiadna technika pre vysoké stromy.   
 

a.7.g.  Určenie plôch na náhradnú výsadbu – poslanec Štefanko J informoval poslancov, že 

po výrube chorých stromov musí obec dodržať náhradnú výsadbu. Tá sa bude vykonávať 

v intraviláne obce. 
 

Po diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie 
                        

                       

8. Informácia o podaní žiadosti na súhlas na revitalizáciu porastov v toku Drahňovec   
starosta informoval poslancov o podaní žiadosti na revitalizáciu porastov v toku Drahňovec správcovi 

povodia, kde bola vykonaná obhliadka. Momentálne čakáme na odpoveď na žiadosť 

a.8.a.I. Riešenie výjazdu na hosp. dvor v Malom Ruskove – je to v štádiu riešenia, kde sú 

potrebné povolenia a súčinnosť hospodárskeho dvora s obcou. 
                       Po krátkej diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 

 

 

9. Príprava na výrub chorých a odumretých stromov vo Veľkom Ruskove 

a.9.a.I. Starosta a obecné zastupiteľstvo berie na vedomie list p. Magnesovej. 

a.9.a.II. Obecné zastupiteľstvo sa zhodlo, že treba vykonať prieskum na firmu, ktorá 

zabezpečí spílenie a následné odkúpenie dreva s odvozom. Následne zabezpečiť  
štiepkovanie konárov. Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce zistiť trhovú 

cenu dreva za 1mᵌ. 
                                  Po diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 



10. Revitalizácia projektu Alej na Lipovú ulicu – v tomto bode starosta obce informoval poslancov 

o dotácií od KSK vo výške 1000 €. 

a.10.a. Starosta navrhol výsadbu čerešne okrasnej 6 ks popri chodníku na Lipovú ulicu a 3 ks 

katalpa po pravej strane, kde je plánované parkovisko. 

a.10.b. Ďalej starosta informoval, že pri pohostinstve je plánovaná realizácia parkoviska na 6 

parkovacie miesta.    
                 Po diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie 

 

11. Stav realizácie vetrolamu za Novou ulicou s podporou Nadácie VSE – tu poslanec Štefanko J 

informoval o pripravovanej realizácií vetrolamu. 

a.11.a. Pozemok je pripravený k realizácií za Novou ulicou. 

a.11.b. Výsadba sa bude realizovať koncom septembra a začiatkom októbra. 
 Po diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 
 

12. Obnova dediny – Zelená pre „meglisovskú cestu“ – príprava na realizáciu projektu. Poslanec 

Štefanko J informoval poslancov o príprave. 

a.12.a. Momentálne sa vykonáva verejné obstarávanie a podklady pre zmluvu 

a.12.b. Súčinnosť firmy Agroprodukt a.s., Nový Ruskov v súvislosti s vyčistením priekopy za 

družstvom a súčinnosť pri projekte. 

a.12.c. Bol odoslaný list primátorovi mesta Trebišov ohľadom sfunkčnenia „meglisovskej“ 

cesty aj v k.ú. Milhostov 
Po krátkej diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 

 

13. Realizácia štúdií centa obce Nový Ruskov – starosta obce informoval poslancov v súvislosti 

s pripravovanou rekonštrukciou cesty cez Veľký Ruskov, aby sa riešila aspoň nejaká možnosť 

spomalenia rýchlosti motorových vozidiel v obci. 

a.13.a. Samotné centrum – šírka cesty pri cerkvi. Bude sa konať miestne šetrenie 5.9.2023 

a.13.b. Spomaľovací ostrovček pri vstupe do obce. 

a.13.c. Preloženie autobusovej zastávky. 
Ďalej starosta informoval poslancov že je potrebné pripraviť štúdie, vyjadrenia dotknutých 

strán a hľadať spoločné riešenie s KSK 
Informáciu zobrali prítomní poslanci na vedomie. 
 

14. Materská škola – starosta obce informoval poslancov a navrhol, aby sa vykonala zmena v projekte 

MŠ na 2 triedu, a tým by sa zvýšila kapacita. Po spoločnom prejedaní s RÚVZ Trebišov a projektantom 

treba vykonať malé zmeny v interiéri, ktoré nemenia pôdorys budovy. Po úpravách pokračovať 
v realizácií výstavby MŠ Nový Ruskov 

                       

 

46  Navrhovateľ  Borovský Jurko Kolesár Koreň Leškanič Mihuc Štefanko 

Zodpovedný  Za x x x - x x x 

Termín.  proti    -    

Podpis 
starostu 

 Zdržal 
sa 

   -    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu v projekte so zriadením 2. triedy a podaním žiadosti k výzve 

na výstavbu a realizáciu MŠ Nový Ruskov.   

 

 

 

 

 

 

 



15.  Kultúrny dom: starosta obce informoval poslancov o potrebnej zmene projektu KD Nový Ruskov. 

Navrhol doplnenie do projektu fotovoltaický systém pre zníženie primárnej energie. Po zmene 

projektu bude môcť obec žiadať financovanie až do výšky 100% bez spolu účasti. 
 

47  Navrhovateľ  Borovský Jurko Kolesár Koreň Leškanič Mihuc Štefanko 

Zodpovedný  Za x x  x - x x x 

Termín.  proti    -    

Podpis 
starostu 

 Zdržal 
sa 

   -    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu v projekte o doplnenie fotovoltaického systému a podaním 

žiadosti k rekonštrukcií KD Nový Ruskov a vyhlásením verejného obstarávania. 

 

 

16. Stav realizácie budovania kanalizačnej prípojky ku KD M. Ruskov – starosta informoval 

o budovaní kanalizačnej siete v M.Ruskove, kde bude potrebné pripojenie KD na verejnú kanalizáciu 
hneď po skolaudovaní. Vykonať treba výkopové práce z východnej strany pozdĺž budovy, osadenie 

rúry, kontrolnej šachty, spätnej klapky a následné napojenie zo žumpy na kanalizáciu.   

a.16.a. Ďalej starosta informoval poslancov o priebehu  budovania kanalizácie, kde stavba 

postupuje trochu pomalšie z dôvodu obchádzania iných sieti a úzkeho priestranstva. 
            Po diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie a súhlasia s pripojením KD na kanalizáciu. 

 

 

17. Informácia o dotácií na veľký traktor – starosta informoval poslancov o dotácií na traktor, ktorá 

prešla kontrolou a momentálne čaká žiadosť v zásobníku na schválenie. 
Po krátkej diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 
 

 

18. Informácia o príprave novej web stránke obce – starosta obce informoval poslancov o príprave 

novej web stránky. Poslanci majú možnosť nazrieť cez prístupové meno a heslo k postupu prípravy 
web stránky. Stránka spĺňa všetky podmienky, ktoré si teraz vyžaduje legislatíva. K web stránke bude 

aj mobilná aplikácia pre občanov obce Nový Ruskov. 
Po diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie 
 

  

19. MAS – starosta informoval poslancov o zmene možnosti žiadania dotácie z MAS. Doteraz tam obec 

mala uvedené dotáciu na výmenu podlahy v KD N. Ruskov. Vzhľadom k tomu,  že v novom projekte 
máme pri rekonštrukcií KD aj výmenu podlahy, tak starosta uviedol výmenu autobusových zastávok 6 

ks, parkovisko, chodník v smere od p. Dragulovej na P9 a rekonštrukciu oplotenie od obecného úradu 

po koniec cintorína. 
           Po diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 
 

20. Koniareň – starosta informoval poslancov o stave žiadosti p. Mondíkovej na koniareň. Pani 

Mondíková chce realizovať výstavbu koniarne na súkromnom pozemku. 
           Po krátkej diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 
 

21. Internet – poslanec Štefanko J. pripomenul, že po schválení zámeru treba predlžiť činnosť obecnej 

internetovej siete , je nutné v najbližších týždňoch začať verejné obstarávanie na dodávku dátových 

služieb pre obecný internet, s tým že rýchlosť sa upraví z 300 Mbps  250 Mbps s možnosťou 

krátkodobého prekročenia, ostatné poskytované služby ostávajú nezmenené. Nová zmluva bude na 24 
mesiacov. Predpokladáme, že zmluvná cena  bude nižšia ako doteraz. 

            Po krátkej diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 
 

 



22. P. Vincejová – starosta obce  vyzval poslanca Štefanka J. aby oboznámil všetkých poslancov s 

pripomienkami k návrhu nájomnej zmluvy p. Vincejovej . Pripomienky: 
a.22.a. Par.č. č. 1248 je v nájme firmy ABG viď LV 904- nie je možné prenajať 

a.22.b. Parc.č. 1247 je zatrávnená s vysadenými stromami – možno ju využívať iba ako sú-
časný stav  teda ako  ttp,  nie je dovolené ju  užívať ako ornú pôdu 

a.22.c. Časť parcel č. 1008 a 1007 sú zatrávnené, po okrajoch sú vysadené stromy a kry. Do-
volené využívať ako trvalý trávny porast tak ako doteraz . Obyvatelia si neželajú, aby to bolo 
využívané ako neproduktívna plocha úhor. Potreba kosenia 

a.22.d. Par.č. 1227, 1244, , 1246  realizácia poľných ciest a vetrolamov- podaná žiadosť na 
PPA. V prípade začatia realizácie bude nutné uvedené nehnuteľnosti po odovzdaní staveniska 
uvoľniť. Ťažko je predpokladať kedy a ako sa začne realizácia. 

a.22.e. Par.č. 1245 – aký je zámer s touto parcelou? Akým spôsobom bude využívaná 

                 Uvedené  prítomní poslanci zobrali na vedomie. 
 

 

23.  Výpoveď z nájmu na obecné pozemky – starosta obce  vyzval poslanca Štefanka J., aby 
podrobne  informoval poslancov o podaní  výpovede z nájmu na tie pozemky, ktoré sú predmetom žiadosti na 

PPA, ktorá bola podaná  na realizáciu spoločných opatrení a zariadení  za k.ú. Veľký Ruskov  a Malý Ruskov, 

s tým, že výpoveď sa podá k 1.10.2023 a nájomný vzťah sa ukončí najneskôr k 31.09.2024 resp. kedy sa 
odovzdá stavenisko  zhotoviteľovi.   

Je ťažko predpokladať, kedy to bude nakoľko žiadosti neboli doteraz ani vyhodnotené. 
 

     Uvedené  prítomní poslanci zobrali na vedomie. 
 

24. Mostík pre peších Malý Ruskov – starosta obce informoval poslancov o troch ponukách na 

dodanie projektovej dokumentácie pre realizáciu pešej lávky v obci Nový Ruskov časť Malý Ruskov. 

Poslanci sa zhodli na ponuke od firmy LONGINUS s.r.o, kde je zahrnuté Architektonicky – stavebné  
riešenie (situácia, rezy, pohľady, detaily), Geodetické zameranie, statika (výpočty), Doklady (100 – 

ročná voda od SHMU, vyjadrenie správcu toku) a rozpočet v celkovej sume 2500 € bez DPH 
 

48  Navrhovateľ  Borovský Jurko Kolesár Koreň Leškanič Mihuc Štefanko 

Zodpovedný  Za x x  x - x x x 

Termín.  proti    -    

Podpis 
starostu 

 Zdržal 
sa 

   -    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje ponuku firmy LONGINUS s.r.o a poveruje starostu o vybavenie 

objednávky. 

 

 

25. Detské ihrisko Rodinka Malý Ruskov – starosta informoval poslancov o ponukách na dodanie 

a vybudovanie detského ihriska. Momentálne sa čaká na odpoveď z Ministerstva práce, sociálnych 
veci a rodiny slovenskej republiky kde obec požiadala úpravu cenový limitov na prvky. 

                       Po krátkej diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 
 

 

 

 

 

26. Zvýšenie príspevku na pobyt dieťaťa v MŠ – starosta informoval poslancov o žiadosti Materskej 

školy Nový Ruskov kde žiada o zvýšenie príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ zo sumy 5 € na sumu 10 € 
mesačne. Výška príspevku sa nemenila 10 rokov a podmieňuje si to zvyšujúcimi sa nákladmi na 



prevádzku, napr. odmeny pre predškolákov, portfólia, pracovné zošity, pomôcky, interaktívne 
vystúpenia a spotrebný materiál. 
Po krátkej diskusii zobrali uvedené prítomní poslanci na vedomie. 

 

27. Interpelácie poslancov – poslanec Leškanič J. na podnet občanov obce požiadal starostu, aby 

upozornil pána Miroslava Princíka bývajúceho na ulici Sv. Cyrila a Metoda 56 na to, že mu už viac krát 
vybehol pes z dvora a ohrozoval obyvateľov obce. Pričom pes je dosť agresívny, občania majú obavu 

o seba, ako aj svoje deti a stáva sa, že sa pes pohybuje po ulici ale aj poza záhrady. 
 

28. Záver - keďže zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil. 
 

 

 

Overovatelia: 

         Mihuc J - ...................................... 

 

Ing. Kolesár T - ...................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


